
 

 

 
Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 

zápis z jednání ze dne 19. 11. 2012 
 
 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se uskutečnilo dne 
19. 11. 2012 v zasedací síni Nová Rada, 

 budovy Magistrátu hl. m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 15:05 hod. a ukončeno v 15:50 
hod. Jednání řídila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková. 

 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková  
Mgr. Albert Kubišta 
Mgr. Nataša Šturmová  
Mgr. Ludmila Štvánová 
Ing. Antonín Weinert, Csc.  
Mgr. Petr Bříza  
Roman Petrus  
Mgr. Marta Semelová  
 
Bc. Nikola Smekalová (tajemnice) 
 
Omluvení členové výboru: 
Mgr. Ivan Kabický 
 
 
Upravený program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

3. Školské rady 

4. Představení koncepce Gymnázia Nad Štolou (PhDr. Schjebalová) 

5. Zpráva o stavu přípravy nového znění Zásad pro partnerství hl. m. Prahy při pořádání 

akcí v oblasti kultury, cestovního ruchu, sportu, volného času a volného času dětí a 

mládeže  

6. Projednání platné výjimky ze stanoveného nejvyššího počtu žáků ve třídách a 

nejvyššího počtu studentů ve studijních skupinách škol zřizovaných hl. m. Prahou  

7. Různé 

 

 
-----     -----     ----- 

 
 
 
 



 

 

Ad 1) 
Jednání výboru zahájila a řídila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání Andrea 
Vlásenková a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný.  
 
 
Ad 2) 
Předsedkyně výboru jako ověřovatele zápisu určila Ing. Weinerta a nechala schválit program. 
 
Hlasování: 
                    pro - proti - zdržel se 
          8  -   0     -  0 
 
Ad 3) 
Předsedkyně výboru předložila tabulku školských rad.  
 
Doplňující návrhy: 
Poř. č. 40 Střední škola – Centrum odborné přípravy technickohospodářské, Praha 9, 
Poděbradská 1/179: Ing. Herodes, Ing. Chejn. 
Poř. č. 23 Gymnázium, Praha 5, Na Zatlance 11: Mgr. Semelová. 
 
Hlasování o návrzích: 
Poř. č. 47 Hotelová škola, Praha 10, Vršovická 43:  
 

1. Návrh klubu TOP 09: Ing. Jan Šnajdr  
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
          5 -   0     -  3 
 
Návrh klubu TOP 09 Ing. Jan Šnajdr byl schválen.  
 

2. Návrh klubu KSČM: Ing. Jana Čunátová 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
           3 -   0     -  5 
Návrh klubu KSČM Ing. Jana Čunátová nebyl schválen. 
 

3. Návrh klubu TOP 09: Mgr. Pavlína Hájková 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
            6 -   0     -  2 
Návrh klubu TOP 09 Mgr. Pavlína Hájková byl schválen. 
 
 
Poř. č. 27 Střední škola dostihového sportu a jezdectví, Praha 5, U Závodiště 325/1: 
 

1. Návrh klubu TOP 09: Mgr. Pavlína Hájková 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  3 
Návrh klubu TOP 09 Mgr. Pavlína Hájková byl schválen. 
 



 

 

Výbor schvaluje tabulku školských rad včetně doplňujících návrhů.  
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             8 -   0     -  0 
 
Ad 4)  
PhDr. Schejbalová, ředitelka Gymnázia Nad Štolou představila koncepci třídy pro sportovně 
talentovanou mládež (viz Příloha č. 1).  
 
Výbor souhlasí s představenou koncepcí PhDr. Schejbalové. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             8 -   0     -  0 
 
 
Ad 5) 
Radní Chudomelová předložila Zásady pro partnerství hl. m. Prahy při pořádání akcí v oblasti 
sportu a v oblasti voleného času dětí a mládeže. Materiál byl členům výboru předán 
k prostudování a bude projednán na mimořádném jednání VVV ZHMP dne 26. 11. 2012. 
 
Mgr. Bříza prezentoval návrh seznamu akcí, které by měly mít každoročně statut Partnerství 
HMP (popř. HMP by bylo smluvním spolupořadatelem). Členové výboru dostali materiál 
k prostudování a bude projednán na příštím řádném jednání VVV ZHMP dne 17. 12. 2012. 
 
Výbor ukládá odboru SMS MHMP zhotovit soupis Partnerství HMP v oblasti sportu (příp. 
akce, kde bylo HMP smluvním spolupořadatelem) za poslední 3 roky. 
 
Ad 6) 
Radní Chudomelová navrhla revokovat usnesení Rady hl. m. Prahy č. 0677 ze dne 24. 5. 2005 
z toho důvodu, že školy výjimku ze stanoveného nejvyššího počtu žáků ve třídách zneužívají 
a může to mít dopad na neobsazenost odborných škol. Členové výboru se shodli, že v tomto 
případě není vhodné dělat plošné závěry. 
 
Výbor ukládá odboru SMS MHMP zpracovat materiál k návrhu na povolení výjimek na řádné 
jednání VVV ZHMP dne 17. 12. 2012. 
 
Ad 7) 
Ing. Weinert se dotázal, zda jsou v rozpočtu na rok 2013 vyhrazeny prostředky na revitalizaci 
nezkolaudovaného patra v Domově mládeže, Praha 6 – Dejvice. Ředitel odboru SMS Pilař 
sdělil, že v rozpočtu na rok 2013 nejsou prostředky na tento projekt vyhrazeny.  
 
Pan Petrus požádal o informaci radní Chudomelovou na vyhrazení prostředků pro 
Gymnázium Ústavní. Radní Chudomelová sdělila, že v návrhu rozpočtu na rok 2013 je 
vyhrazena částka 10 mil. Kč na spoluúčast hl. m. Prahy.     
      
Mimořádné jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP se bude konat 26. 11. 2012 od 
17:00 hod. v zasedací síni Nová Rada. 
Příští řádné jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP se uskuteční 17. 12. 2012 od 
15:00 hod. v zasedací síni Nová Rada. 
 
 



 

 

 
 
 
………………………………. 
Andrea Vlásenková, předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
 
 
 
 
……………………………….. 
Ing. Antonín Weinert, Csc., ověřovatel zápisu 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………. 
Bc. Nikola Smekalová, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 


	Přítomní členové výboru:



